



Styrelsemöte protokoll

Plats: Geoxpen, Luleå tekniska universitet
Tid: måndag den 28 april kl. 12.00

Närvarande:

Josef Persson, Emelie Hedlund Nilsson, Axel Flodin Vacher, Harald Börestam, Joel Carlsson

Adjungerade:

Nicklas Bellmyr

§1 Mötets öppnande

Ordförande Harald Börestam förklarade mötet öppnat.

§2 Formalia

a Val av mötesordförande

Harald Börestam valdes till mötesordförande.

b Val av mötessekreterare

Josef Persson valdes till mötessekreterare.

c Val av justerare

Axel Flodin Vacher valdes till mötesjusterare.

d Adjungeringar

att adjungera in Nicklas Bellmyr med närvarande- yttrande och förslagsrätt, dock ej rösträtt.

e Mötets behörighet

Mötet ansågs behörigt.

f Publicering på Internet

Mötet godkände att styrelseprotokollet kan publiceras på Geosektionens hemsida.

g Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat.

Styrelsen beslutade

att lägga protokollet för 2014-04-22 till handlingarna.



§3 Föregående vecka

a Ordförande

Harald har deltagit på styrelsemöte, presenterat Geo på Phösarmötet och deltagit i ledningsmöte med SBN.

b Vice ordförande

Emelie har deltagit i Georgs namnsdagsfirande, deltagit i St Rabrustber, rekryterat intresserade till styret tillsammans med valberedning i Ljusgården, deltagit på Phösarmötet och tacomidagen samt lånat betongborr.

c Arbetsmarknadskontakt

Ej närvarande

d Medlemskontakt

Ej närvarande

e PR-info

Ej närvarande

f Kassör

Joel har bokfört, varit på styrelsemötet, betalat ut eventbidrag till S.T.E.N samt suttit i expen.

g UBS

Ej närvarande

h Vice UBS

Ej närvarande

i Sekreterare

Josef har skrivit protokoll samt "Styret informerar" och proposition till sektionsmötet, deltagit i St Rabrustber, Georgs namnsdagsfirande, Phösarmötet och tacomidagen samt rekryterat intresserade till styret tillsammans med valberedning i Ljusgården.

j Studentskyddsombud

Axel har deltagit i St Rabrustber, Georgs namnsdagsfirande, Phösarmötet och tacomidagen. Dessutom har han deltagit på NPG-mötet, rekryterat intresserade till styret tillsammans med valberedningen i Ljusgården, designat klart Geosektionens medlemsmejl samt designat och skickat ett enklare medlemsmejl till Data-sektionen



§4 Sittlista

Tisdag: Axel

Onsdag: Josef

Torsdag: Röd dag, expen stängd.

§5 Sektionsmötet

Alla handlingar ska skickas ut på onsdag,

Sektionsföreningarna måste informeras om att de bör komma och informera om vad de gjort på mötet samt att om de vill ha med handlingar så ska det vara inskickat innan onsdag.

Kåren måste informeras, hör också med dem om de vill ha med information om sektionsmötet i deras medlemsmejl.

En grovplanering över dagordningen är att först ha info från styret, kåren och sektionsföreningarna, sedan lägga fram proposition, och sist val.

Josef och Axel bakar något. Josef beställer 40 koppar och kaffe och hör med Stuk om de kan fixa en fruktskål.

Josef har skrivit ett förslag på en proposition som handlar om att sista ansökningsdag för verksamhetsbidraget ska vara 1 november samt att Geostyret har 3 månader på sig att betala ut verksamhetsbidraget.

Mötet beslutade

att lägga fram propositionen på sektionsmötet.

§6 S.T.E.N:s eventbidrag

S.T.E.N har ansökt om eventbidrag för en grillkväll. Pengarna ska gå till korv, potatissallad, etc.

Mötet beslutade:

att bevilja att eventbidrag på max 438 kr betalas ut.

§7 Nolle-P-möte med sektionsföreningarna nästa vecka

Harlad, Jesper och Daniela går på mötet.



§8 SMK-mötet

Det kommer att vara SMK-möte snart. Axel undrar om vi i styret ar några punkter som bör tas upp.

Gelbe: Mikrovågsugnar som kraschar. Sex stycken var trasiga häromdagen. Det verkar som att de dör när de blir varma. Dessutom så är det dålig belysning i Gelbe.

Dålig luft i grupprummen på hyllan. Enligt Johan Albihn så är ventilation kopplat till ett stort system och det är svårt att sätta in nya ventiler hur som helst. Möjligtvis kan man sätta in nått för att få cirkulation lokalt.

§9 Bord till expen

Det finns överblivna bord i D-huset som skänks till sektionerna. Tyvärr är de väldigt små. Ett annat förslag är att se om det finns något på återvinningscentralen.

§10 Övriga frågor

Eftersom varken Emelie eller Harald är här på fredag så har vi inget möte på fredag.

§11 Nästa möte

Nästa styrelsemöte kommer att hållas den 5 maj kl. 12.00 i Geoexpen.



§12 *Mötets avslutande*

Mötesordförande Harald Börestam förklarade mötet avslutat.

Harald Börestam, mötesordförande

Josef Persson, mötessekreterare

Axel Flodin Vacher, justerare